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JEGYZŐKÖNYV
Készült KáIoz I{özség Önkormányzata Oktatzsi-, I(ultuális- és Spott Bizottságának201,5.

novembet 4-én (szerdán) 17:0a ótakor megtaított iiléséről
Hele:I§LoziSzent István Altalános Iskoia 8724I{áIoz, Szent István tét 9.

Jelen vannak:

o Szeless An&ás elnök
o Gőbölösné Pénzes };láÁa tag
o Soós István tlg
o szigeti Fetenc tag
o Katácsony András ta8
o Köó LászIő tag
o LászlőJánosné tag

Meghívottak:

o '§í'eisengtubet Imre polgármestet
o HufnágelJózsef a$olgátmestet
o virágné Fetenczi Edit jegyző

Szeless András elnök üdvözölte a jelenlévőket, köszöntötte a bizottsági tagokat. Megállapította,
hogy a bízottság tagok köziil 6 tag jelen van,így az űésbatározatképes. Szabó Gábor és Tóü
ZoLtán tagok lgazoltanvannak távol. Soós István jelezte, hogy később étkezik abizottságúléste.

Jegyzőkönywezetőnek Y kágné Ferenczi Eűt jegyzőt kéte fel.

Szeless András elnök Gőbölösné Pénzes Mánatagot javaso\ta a jegyzőkönyv hitelesítéséte.

A bizottsági trlésen jelenlévő 6 t^g, 6 igen szavazatta), ellenszavazat és tartőzkodás nélkiil a
következ ókép p en hatáto z ott:

Káloz Község Önkormányzata Oktatási-, Kulturális- és Spott Bizottságának
1l / 20!5. rXI. 04.) szárnű hatátozata

jegy7őkörylu hite ksítő sryné !éről

Kito7 Kö7ség ÖnkorrzárE7ata Oktatási,, kthurális- ás Sport Bi7ottsága a biryítsági iilés jegyryőköryuének

hiteksítésére Gőbölösné Pén7,es Máia bi7ottságt tagot uálas7fia,



A bizottság eLnöke szavazásta bocsátotta a meghívóban szeteplő napirendi pont elfogadását.

A bizottsági rilésen jelenlévő 6 t^g, 6 igen szavazattal, elJerszavazat és tattőzkodás néikiil a
következ őké pp en haátoz o tt:

n ap ire n di p o n t e lfoga dás ání l

Kálo7 Kö1ség ÖnkonnárElata Oktatási-, Kulturális- és Sport Bi7ottsága a bigoítsági ülés n@irendjét a7

alábbiakban batáro7rya neg

1. Adventi progtamok ffiegtáígyalása
E lőadó : S 7,e less András elnö k

1. Adventi progmmok megtátryalása

Szeless Andtás elnök elmondta, hogy ennek az eseménynek már van hagyománya, így nem
teljesen most kell 

^ 
píogrumokzt kitalálni. Felkéte I(atácsony An&ás tagot, hogy ismertesse a

napkendet.

I{arácsony András tag elmondta, hogy a Falu Mikul ása 201,5. december 6. napján tsnét házhoz
ínegy az igényeknek megfelelően.Javasolja,hogy az Adventi programokata2015. decembet 18. -
2}.-a:héwégéte tewezzé\ mivel ezelőtú hétvégén a szombat ismét munkanap. December 19-én

szombaton keriil,rre megtendezéste a kolbászkészítő verceny. A tavalyi évhez hasonlóan a

Gondozási I(özpont udvatán állna a sáto4 ezt tendeznék be asztalokkal, padokkal. 4 fős
csapatokkal lehetne nevezni. A nevezési űiból vennék meg a húst, minden más hozzáva\Őt a

részvevő csapatok biztosítanának. ,L zsűizést is a megszokott csapatt^I szetetrré végtehajtani. 10

csapat jelentkezésétváqák, de mát 6 - 8 csapattal is iebonyoligák a vefsenyt.

í 7:í 0 órakor Soós Istuán biryítsági íag negerkerytt a7iilésre. A biryttság léts4ina 7 főre emelkedeít.

Szombaton megy minden magátő| költsége csak annak van, hogy az eLső harcm helyezettet
szokták valamilyen tárgynyeteménnyel üjaznt.Idén kigondolta, hogy logóval ellátott kötényeket
lehetne készítetni, az rrlég nem volt. Egy fehét kötény kötűbelül 7,200,- Ft, a logó tátyomásával
kapcsolatosan pedig kedvező ajánlatot kapott, Tehát ahátom csapat űjazását körii{beliiLl 15.000,-

Ft-ból meg lehetne,oldani. A hátom csapatból 4 tagkapna kötényt űjazásli,. A tobbi csapatnak

bofi szoktak adni. Ugy gondolja, hogy 25 - 30.000,- Ft-ból biztosan meg lehet oldani az egészet.

Ezen feliil Takács Fetencet kéti fel, hogy egész nap zené|ien. Azért őt, mett neki van erre
jogosultsága, ha mát a hivatalos részét nézzik, Ez azért fontos, meít ezt a rcndezvényt be kell
jelenteni mindenhova és nem mindegy, hogyha kaprrnk egy el7enőrzést, az mivel ját.

Szombaton keriilne megtendezéste továbbá a páIinkaverseny is. A pálinka minták Ieadása és

elbtáIása pénteki napon aFa\ubázban fog megtötténni. Az etedményhirdetés pedig szombaton a

kolbászkés zítő vers eny utan v agy azt megelőzően lesz.

Yasámap délután 75 őrukezdettel 19 -20 $1áigtewezikaz advetivásáft, attól fuggően hogyan

tattanak ki az étdeklődők. A vásárhoz a sátot és a padok szintén adottak. Szetetne fotalt
botozást, amihez temélhetőleg kup segítséget, mát az alapanyagra gondol. I{észü]:rek zsfuos

kenyénel is, ami ismét nem nagy költséget jelentene.

12 / 2015. rXI.04.) szárnű hatátozata

2



Szabőné Fodor YaIéÁa jelezte r,észéte, hogy szeretrre valamilyen kézműves íoglakozást szerveznl.
Alapartyagok matadtak a FalunaptőI, így kis táforűtással a tendezvényte étkező gyetekeknek,
katácsonyi késziilődésként tudna valamit kitalálni. A vásáttal kapcsolatosan mát, most voltak
étdeklődók. Méztetmeló, illetve kézműves is jelezte tészvéte[ szándékát.
A mosdó kétdése, hogyan lesz megoldva? Kijelölésre kedrl a Faluház vagy esetleg a Gondozási
I(özpont?

§7eisengruber Imre polgármestet elmondta, hogy ez a két lehetőség van. A tendezvényig el fogák
dönteni, hogy melyik legyen az. Ez az ídőjátástól is fiigg illetve ott embeteknek is kell lenni, akik
ezt f,oly amatosan tendb en talgák.

Góbölösné Pénzes Mária tag megkérdezte, hogy feltétleni.il tagaszkodnak avasámapivásárhoz?
Véleménye szerint pénteken akát déIe|őtt is, majd délután estébe n}rilóan megtatüató. Nincs
annáI hangliatosabb. Sokkal többen megfordul_reának a rendezvényen, ha ílem a Gondozási
Központ udvatában, hanem a központban lenne abjvatalLal szemben, akát egy kisebb sátotban,

Karácsony András tag elmondta, hogy ennek megvalósítása többször napirenden volt. A
Falunapkot felállított két katonai sátot költsége viszont 30,000,- Ft volt, valamint ha árusként
olyan szárnű étdeklődő jelentkezik, akkot a két kis sátor nem lesz eiég.

Góbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogy aki kijön a rendezvényte, az csak céltányosan az

adventi vásárta jön.

I(arácson}, András tag elmondta, hogy sokkal kevesebben érnek tá vásározgatni pénteken, mint
vasátnap.

Hufnágel József alpolgármester elmondta, bogy az időlátást figyelembe véve a Gondozási
I(özpont wdvaránáIjobb hely nincs ennek a rcndezvénynek a megtatásáta.

Soós Iswán tag elmondta, hogy ez egy buli szokott lenni. Az embetek többsége flem a vását miatt
megy ki, hanem hogy megigyon egy pohár foralt bott, és jőI étezze magát.

LászIő Jánosné tag megkérdezte a karácsonyi koncetttel kapcsolatosan, hogy a tanátok, óvónők
nem adnának-e koncettet a katoÜkus templomban?

Gőbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogy ette mát elóbb el kellett volna kezdeni felkésziilrri.

LászIó Jánosné tag elmondta, hogy ismert dalokat kellene énekelrri, nem kell űjakat betanulrri.

Csak egy fotgatókönyvet kell összeállítani.

Szeless András elnök elmondta, hogy kedden lesz az iskolában éttekezlet, amikot meg tudja
kérdeznt az érintetteket.

LászIő Jánosné tag elmondta, hogy a koncert lehetne akát a vásár napján vasátnap délután 5
órakot. Ezzeltalálnagyobb tömeget össze lehetne hívni.

I{arácsony András tag megkétdezte, hogy mikorra teroeztk a Mindenki l{arácsonyát?

Szeless András elnök elmondta, hogy 201,5. decembet 1,8, nzpján pénteken 1,4 őrukot
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Karácsony András tag elmondta, hogy az nagyon jó, hiszen péntek - szombat - vasátnap lenne

egy összefuggő programs otozat.

LászIő Jánosné tag megkérdezte, hogy az adventivásárban lenne fortalt bot, esetleg tea? Ha igen
akkor megoldható lenne, hogy akát a vásárbőI lehetne áWnru teát, illetve száraz süteményt a
koncett helyszínéte és ott megkínálni a jelenlévóket.

I(atácsony Andtás tag elmondta, hogy a Bethlehemnél van villany, így megoldható lenne kint egy

teázás, süteményezés.

LászIő Jánosné tag elmondta, hogy a Bethlehem előtt ez nagyon hangulatos lenne. A sütemény
költs égét a KáIo zí l(ömyez e t- é s Termé s z etvédő Egye sirlet b ev ilIalja.

Góbölösné Pénzes Mária tag elmondta, hogy szerinte is alkalomhoz ]]7ő Lesz.

További hozzásző|ás nem volt. Szeless Andtás elnök, szavazásta bocsátotta I(atácsony An&ás
Fahlház vezető felkérését - az elhangzottak figyelembevételével - az Adventi progtamok
megszefv ezés ével kapcsolato san.

A bizottsági üésen jelenlévő 7 tag, 7 igen szavazaftal,, e7fettszavazat és tattőzkodás nélktil a
következ őképp en határoz ott:.

I(íloz Község Önkormányzata Oktatási-. Kultutális- és §port Bizottságának
73 / 20|5. (XI. 04.) számrű határczata

a 7 Adue n ti P rogran o k rrl egs ry ra e 7á s é rő /

KáIoy Kö7ság Ónkormánlyata Oktatási-, Klthurális- és Spox Bi7ottsága felkéi Karáuorg András Falubá7
ue79íőt a 20í5. december 18. - l9. - 20.-ai hűuegen rnegrenderysre kerülőAduentiprogranok negs7,etvelásáre

ás ala73al k@csolatos s7ükségu intá7kedések negnnlére.

További hozzászőIás nem volt, abbottság elnöke az illést 17:35 őrakorbezána.
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Jelenléti ív

Káloz Község Önkormányzata Oktatási-, Kulturális* és Sport Bizottságának
2015. november 4-én megtartott üléséről

szeless András

Weisengluber Imre

HufnágelJózsef

Gőbölösné Pénzes Mána

Soós István

Szabő Gábor

Szigeti Fetenc

Katácsony Andtás

Kőő Lász|ő

LászLőJánosné

Tóth Zoltán

Virágné Ferenczi Edit
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tag
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I{áIo z Kő zs ég Ó nko tmán:r z atának
Okratási-. I(ulruráüs- és Sport Bizottsága

MEGHIvo

KáIoz Közs é g Önkotmány z aitáíaak Oktatás i-, Kulturális- é s Sport B iz otts ága
2015. novembet 4-én17 ótakor (szerdán)

ülést tart aKálozi Szent Iswán Átalános Iskolában, melyre tisztelettel meghívom.

Napirendi pontok

1. Adventi programok m'egtáígyalása
Előadó: Sryless András elnök

Megjelenésére feltétlen számítunk.

KáIoz, 201 5. október 30.

Tisztelettel:

Szeless Andtás sk.

Oktatási-, I(uttuális- és Sport Bizottság
elnöke


